
 Zápis z jednání školské rady ZŠ Táborská 
 31. 10. 2022 

 Přítomni: Zdenka Johnson, Pavel Kolář, Veronika Boušková, Karel Zavřel 

 Host: František Prokop 

 Nepřítomni: Marie Kurková, Tomáš Chaloupka 

 1.  Zahájení jednání 

 2.  Hodnocení ředitele pro městskou část – projednáno a jednomyslně schváleno. 

 Odešle předsedkyně ŠR. 

 3.  Výroční zpráva za šk  .  rok 2021/22 – projednána a jednomyslně schválena. 

 4.  Podnět paní Huynhové – žádost o renovaci fasády v místě vchodu do školy a 

 průchodu do dvora odešle předsedkyně ŠR správci budovy, jímž je 4-Majetková, a.s.. 

 Podle slov ředitele ale není příliš pravděpodobné, že by se oprava realizovala. 

 5.  Členové Školské rady diskutovali možnost finanční pomoci pro občany s trvalým 

 pobytem v MČ Praha 4 – rodiče dostali zprávu přes školní informační systém a 

 informace byla zveřejněna na internetových stránkách školy. 

 6.  Diskuze o práci s ukrajinskými dětmi, možnosti podpory při jejich výuce a další 

 pomoci (například financování školních obědů) a dalších provozních záležitostech 

 školy. 

 7.  Zástupci MČ ve školní radě se už podvakrát nedostavili na svolané zasedání. 

 Předsedkyně ŠR se pokusí zjistit u zřizovatele školy, nakolik se obsazení míst ve 

 školských radách změnilo po volbách do zastupitelstva. 

 8.  Ukončení jednání školské rady. 

 Příští jednání školské rady bude iniciovat její předsedkyně podle potřeby a aktuální situace. 

 zapsal: Karel Zavřel, doplnila Zdenka Johnson 


